
Nie zostawię was sierotami
Zbliża się dzień wstąpienia Pana Jezusa
do nieba, a potem uroczystość Zesłania
Ducha  Świętego.  Już  dzisiaj,  by  nas
uspokoić, Chrystus zapewnia nas, że nie
zostawi nas sierotami. Przez Jego dzieło
odkupienia  na  krzyżu  odzyskaliśmy
godność dzieci Bożych. Jesteśmy dziećmi
Boga  naszego  Ojca.  Tydzień  temu  w
Fatimie  papież  Franciszek  w  swym
niezwykłym  przemówieniu,  powiedział:
Drodzy  pielgrzymi,  mamy  Matkę.
Uchwyciwszy się Jej, jak dzieci, żyjemy
w nadziei, która opiera się na Jezusie. Kiedy Jezus wstąpił do
nieba, zaniósł do Ojca Niebieskiego człowieczeństwo ? nasze
człowieczeństwo ? które przyjął w łonie Matki Dziewicy, i
nigdy już go nie porzuci. Jak kotwicę, utkwijmy naszą nadzieję
w tym człowieczeństwie umieszczonym w niebie po prawicy Ojca.
Niech ta nadzieja będzie dźwignią życia nas wszystkich!

Słowa Franciszka tak bardzo korespondują ze słowami Chrystusa
z  dzisiejszej  Ewangelii:  Nie  zostawię  was  sierotami.  Mamy
Boga, naszego Ojca, i mamy Matkę. Matka Najświętsza ogarnęła
troje dzieci płaszczem światła, którym obdarzył ją Bóg. Tym
samym płaszczem światła Bożego ogarnia każdego z nas, nasze
rodziny i wspólnoty. Te słowa dotyczą również Kościoła, który
jest naszą Matką, napełnioną światłem Ducha Świętego. Kościół
jest naszym domem rodzinnym, w którym mamy kochającego Ojca i
Matkę, do którego możemy zawsze wracać. Ten kto to odrzuca lub
nie pragnie tego pojąć i przyjąć, jest sierotą.

[prob.]
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